

MONTMORILLONITE CLAY DESICCANT

蒙脱石干燥剂



性能参数

Property parameter:

堆积密度 Bulk density	> 980g/L
水吸附量 Moisture absorption	≥23%
含水量 Moisture content	≤1%
PH	7.0±0.5
参考用量 Dosage	1升包装空间约用2克-2.5克 2 ~2.5 g/ L

- 广泛用于半导体、电子元器件、金属制品、军工产品、精密仪器等领域。
- Widely used in semiconductor, Electronic Components, hardware, Military products, precision instrument.

蒙脱石干燥剂

蒙脱石又名膨润土，是由天然的蒙脱石矿开采后经高温加热，有机质碳化，蒙脱石矿体膨化蒸汽处理，烘干、活化、破碎、过筛精选而成。是一种天然的、无毒的、无公害、可降解的健康绿色环保干燥剂。不含任何添加剂及腐蚀性物质，也不含卤素，产品质量符合中国军用标准GJB2714-96和美军标准MIL-D-3464E。

Montmorillonite clay desiccant

Montmorillonite clay desiccant exquisitely selected high-quality raw materials, its color is purple, white or alternate. It has the loose and porous structure, and takes strong moisture absorption activity, static dehumidification and odor removal capabilities and other characteristics.

It is Non-toxic, tasteless, non-corrosive, no pollution, therefore it is well known as green products or environmentally friendly desiccant. The product's quantity complies with Chinese military standard of GJB 2714-96 and American military standard of MIL-D-3464E.

